

## 暢遊挪亞方舟

### A Fun Trip to Noah's Ark

本會荃葵及深水埗區55位服務使用者，與100位Estée Lauder 義工，包括集團亞太區總裁 Mr. Fabrice Weber 於2013年6月21日一同遊覽挪亞方舟。

大夥兒分成小隊，由專業導賞員帶領，遊覽方舟花園、方舟多媒體博覽館及特別展覽館，然後往餐廳享用自助午餐。整個活動中，每位服務使用者由二至三位義工照顧。大家欣賞了兩套立體電影，帶給服務使用者一次超感官震撼。在參觀互動區時，義工更與服務使用者投入玩遊戲，過程中大家有說有笑，部份更打破言語障礙，用身體語言溝通，彼此滔滔不絕。享用自助午餐時，義工們十分體貼，陪同服務使用者一起挑選食物，全程對服務使用者照顧無微不至。最後，服務使用者送上由他們製作的小禮物予義工作為紀念。

是次活動獲得 Estée Lauder 全數贊助活動費用，本會衷心感謝他們對殘疾人士的關心



55 Service Users from our Tsuen Wan, Kwai Tsing and Sham Shui Po service units, enjoyed a memorable trip to Noah's Ark, accompanied by 100 volunteers from Estée Lauder, including Mr. Fabrice Weber, President, Estée Lauder Asia Pacific Limited on 21 June 2013.

The group was divided into smaller teams, and toured around Ark Garden, Ark Expo and its special exhibitions by professional guides. They then continued on to a lunch buffet at the restaurant. Throughout the event, each service user was under the care of two or three volunteers. Together our group enjoyed screenings of two 3D movies that really shocked service users. During the visit to the interactive areas, volunteers also played various games with service users. There was lots of chatter and laughter. Some of them managed to overcome the speech barrier and use body language to communicate amongst themselves, truly appreciating each other's company. The volunteers were very considerate during the buffet lunch, frequently accompanying service users to choose their food, demonstrating meticulous care for them throughout the entire trip. The trip was concluded by the presentation of handmade gifts as souvenirs to them from service users, as tokens of gratitude.

The cost of this trip was fully sponsored by Estée Lauder. Our Society would like to express its gratitude for their care and support to persons with disabilities and promotion of social inclusion.

